

NPP (English):

Trade Agreement: NONE

Tendering Procedures: All interested suppliers may submit a bid

Attachment: None

Competitive Procurement Strategy: Request for Proposal

Nature of Requirements:

Anne McMartin

Telephone No. - (613) 943-4095

Email: anne.mcmartin@pps-spp.parl.gc.ca

Request for Proposal regarding the delivery of Medical and Psychological Assessments for the Parliamentary Protective Service (PPS).

RFP Overview:

To supply the Parliamentary Protective Service with a Medical and Psychological Assessments for the Parliamentary Protective Service based on the requirements described in the RFP document.

Background:

Medical and Psychological Assessment Services are required for specialized positions within the PPS:

- To conduct independent medical assessments to identify functional limitations and/or clarify the medical status of an employee.
- To ensure an employee is able to safely perform job tasks or is fit for work;
- To assist employees to return to work following an injury or illness, that is physical or mental health in nature;
- To conduct periodic testing to ensure that employees are not exposed to hazards in the workplace; and
- To ensure that candidates are psychologically fit to be issued a firearm.

These services are completed under a suite of policies related to health and safety and to recruitment and accommodations which are reflecting PPS's commitment to providing and maintaining a healthy and safe work environment.

Note to Respondents

Respondents must refer to the RFP documents for the complete requirement

Delivery Date: Mentioned Above

PPS retains the right to negotiate with suppliers on any procurement.

Documents may be submitted in either official language of Canada.

NPP (French):

Entente sur le commerce : AUCUNE

Processus de demande des soumissions : Tout fournisseur intéressé peut présenter une soumission

Pièce jointe : Aucune

Stratégie d'approvisionnement concurrentiel : Demande de Proposition

Nature des besoins:

Anne McMartin

Téléphone : 613-943-4095

Email: proposals-soumissions@pps-spp.parl.gc.ca

Demande de Proposition à propos de service d'évaluation médicale et psychologique du personnel du Service de Protection Parlementaire (SPP).

Aperçu de la Demande de Proposition (DP):

Fournir au Service de protection parlementaire un service d'évaluation des risques médicaux et psychologiques basée sur les besoins énoncés dans le document de DP.

Contexte:

Des services d'évaluation médicale et psychologique sont requis pour les postes spécialisés au sein du SPP dans les buts suivants :

- Effectuer des évaluations médicales indépendantes afin de cerner les limitations fonctionnelles ou de fournir des précisions sur l'état de santé d'un employé;
- Déterminer si un employé est en mesure de s'acquitter des tâches de son poste ou s'il est apte au travail;
- Faciliter le retour au travail des employés après une blessure ou une maladie (d'ordre physique ou mental);
- Vérifier, de façon périodique, si les employés sont exposés à des dangers dans leur milieu de travail;
- Déterminer l'aptitude psychologique de candidats à recevoir une arme à feu.

Ces services sont réalisés dans le cadre d'un ensemble de politiques liées à la santé et à la sécurité, ainsi qu'au recrutement et aux mesures d'adaptation qui tiennent compte de l'engagement du SPP à offrir et à maintenir un environnement de travail sain et sécuritaire.

Note À l'intention des entrepreneurs intéressés

Prière de consulter le document de Demande de Proposition pour obtenir une description complète du projet.

Date de livraison : Indiquée ci-dessus

Le SPP se réserve le droit de négocier les conditions de tout marché avec les fournisseurs.

Les documents peuvent être présentés dans l'une ou l'autre des langues officielles du Canada.